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Beste leden van de Biesboschfederatie, 
 
Het jaar 2021 zit er weer bijna op. We blikken terug op een bewogen jaar, niet alleen wat 
betreft de op stapel staande aanpassing van de organisatie van de Biesbosch, maar ook de 
nieuwe zoneringsplannen hielden dit jaar de gemoederen goed bezig. Het overleg hierover 
was vanwege Corona ook al niet optimaal, zoals u ook hebt ondervonden bij de afzegging 
van onze ALV van 29 november jl. 
Het meeste overleg met overheid en partners is dit jaar dan ook digitaal geweest (soms wel 
handig als je met de boot in de vakantie onderweg bent). Enkele bijeenkomsten, o.a. de 
presentaties van de nieuwe zonering, zijn wel fysiek geweest, wat toch een prettigere 
manier is. We hopen wat dat betreft op betere tijden. 
Maar goed, digitale bijeenkomsten kunnen gelukkig ook voortgang opleveren. 
 
De nieuwe netwerksamenwerking begint, onder leiding van de Biesbosch-regisseur Cobien 
Bruggeling, handen en voeten te krijgen en wij als Biesbosch federatie zijn daar bij 
aangeschoven. De eerste bijeenkomst, met de wethouders van de 3 gemeenten, 
Staatsbosbeheer, de provincies en een aantal gebruikersgroepen, waaronder wij, de BBF, 
heeft ondertussen plaats gevonden. Deze groep zal elk kwartaal de stand van zaken checken 
en waar nodig bijsturen. 
In het Uitvoeringsprogramma worden allerlei thema’s genoemd, waar in onderling deel-
overleg uitwerking aan moet worden gegeven. Ook daar zullen wij in deelnemen, de eerste 
bijeenkomsten zullen echter over de jaarwisseling worden getild. 
 
Er wordt gewerkt aan een nieuwe revisie van de Gebiedsvisie “Balanceren in de Biesbosch”. 
 
De revisie van de zonering, die begin oktober is gepresenteerd, zal weer samen met de 
nieuwe Gebiedsvisie aan de gemeenteraden worden gestuurd voor besluitvorming. Deze 
zonering zal echter los van de Gebiedsvisie door de raden moeten worden behandeld en al 
of niet worden aangenomen. Deze behandeling is echter niet meer voorzien voor de 
komende gemeenteraadsverkiezingen. 
Ook hebben we gereageerd op de brief van Staatsbosbeheer, waarin de tarieven voor 
vergunningen werden genoemd, wat voor sommige verhogingen meer dan 150 % inhielden. 
Een reactie hierop wordt binnenkort verwacht. 
 
Al met al zit uw bestuur goed in het overleg in het Netwerk. En dat is ook nodig, want varen 
en verblijven in een natuurgebied als de Biesbosch blijft onder druk staan.  
Wij doen ons best doen om de belangen van de aangesloten verenigingen hierin adequaat te 
behartigen.  
Het Federatie bestuur wenst u in ieder geval, ondanks de nu heersende Corona-
omstandigheden, prettige Kerstdagen, een leuke Jaarwisseling en bovenal  
een Gezond 2022 toe.  

Het BBF-bestuur. 
 

Eventuele reacties n.a.v. deze nieuwsbrief gaarne naar: Secretaris@biesboschfederatie.com 


